

## **DONALD MUNTON**

Don Munton is professor and founding chair of International Studies at the University of Northern British Columbia. A former NATO Fellow and Fulbright Fellow, he taught previously at the University of British Columbia and Dalhousie University, and has been a visiting researcher at several universities in Canada and abroad. He teaches environmental policy, Canadian foreign policy, research methods and international security. His research has focused both on international environmental issues, particularly water pollution, acid rain and hazardous wastes, and on arms control and disarmament questions, particularly changing public attitudes about nuclear weapons over the cold war period. He has co-edited and contributed to several important publications and his articles have appeared in a wide spectrum of significant academic journals.

-----

Le professeur Don Munton est le président fondateur de la chaire d'études internationales de l'Université Northern British Columbia. Ancien fellow de l'OTAN et boursier Fulbright, il a déjà enseigné à l'Université de la Colombie-Britannique et à l'Université Dalhousie et a également été chercheur invité dans plusieurs universités au Canada et à l'étranger. M. Munton donne des cours dans les domaines de la politique de l'environnement, la politique étrangère canadienne, la méthodologie de la recherche et la sécurité internationale. Ses recherches portent sur des questions environnementales d'envergure internationale, plus particulièrement sur la pollution des eaux, les pluies acides, les déchets dangereux, le contrôle des armes et le désarmement; il s'intéresse surtout aux attitudes changeantes du public concernant les armes nucléaires depuis la Guerre froide. M. Munton est coéditeur de plusieurs grandes publications, et les articles qu'il a rédigés ont été publiés dans d'importantes revues spécialisées.